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ХАРКІВСЬКИЙ НАЦІОНАЛЬНИЙ УНІВЕРСИТЕТ 

РАДІОЕЛЕКТРОНІКИ 

 
ПРОТОКОЛ № 13 

від 01.02.2024 року 

 
засідання постійно діючої комісії з оптимізації структури та 

фінансових витрат університету 

 
 

ПРИСУТНІ: 

Голова комісії – Василь РОССІХІН, проректор з ІКРА; 

секретар комісії – Ірина КОНОНЕНКО, заступник начальника відділу кадрів. 

 
Члени комісії: 

Олександр ФИЛИПЕНКО, декан факультету 

АКТ; Андрій ФРОЛОВ, директор ННЦЗФН; 

Зоя ДУДАР, завідувачка кафедри ПІ; 

Валентин ФІЛАТОВ, завідувач кафедри ШІ; 

Віталій ТКАЧОВ, помічник ректора з питань ІТ; 

Аліна МІХНОВА, начальник навчального відділу; 

Наталія ТОХТАМИШ, заступник головного бухгалтера з 

ПФР; Сергій ЧЕПЕЛА, начальник відділу кадрів; 

 

Запрошені: Олена ЛІННИК доцент кафедра БМІ. 

 

 
ПОРЯДОК ДЕННИЙ 

 
 

1. Ознайомлення з проектом Положення про службу доступності до 

можливостей навчання «ХНУРЕ без обмежень» Харківського національного 

університету радіоелектроніки. 

 

2. Аналіз інформації щодо подальшого статусу 81 працівника, які перебувають 

у простої. 

 

3. Розгляд поточних документів від керівників структурних підрозділів. 

 

4. Доповідь Валентина ФІЛАТОВА щодо показників КРІ. 
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ВИСТУПИЛИ: 

 

1. Олена ЛІННИК доцент кафедри БМІ. Доповіла про інклюзивне освітнє 

середовище, про світовий досвід в цій сфері та обґрунтувала необхідність 

наявності відділу інклюзії та реабілітації. Відповіла на запитання членів комісії, 

а саме Зої ДУДАР, Олександра ФИЛИПЕНКА та Віталія ТКАЧОВА. 

 

2. Сергій ЧЕПЕЛА, начальник відділу кадрів. Доповів про стан осіб, що 

знаходяться в простої, в саме про значне оформлення такими працівниками 

невикористаних щорічних відпусток, відпусток без збереження заробітної 

плати та зали на звільнення за власним бажанням або за угодою сторін. Також 

доповів про надходження від окремих керівників підрозділів та працівників 

службових записок та заяв з проханням залишитися у простої з відповідним 

обґрунтуванням. 

 

Тетяна СТИЦЕНКО завідувачка кафедри охорони праці попросила розглянути 

можливість залишити у простої інженера 1 кат, кафедри ОП Колодинського 

А.О., який с інвалідом 3 гр. та відповідальний за сайт кафедри та соціальні 

мережі. Находячись у простої виконує роботу по корегуванню методичних та 

наукових розробок кафедри, інших термінових доручень. 

 

Олександр КОЛОДЯЖНИЙ начальник ЮЦ попросив розглянути можливість 

залишити у простої інженера ІОЦ Кобзар Г.О, як таку, що має 2-х малолітніх 

дітей, одна дитина інвалід дитинства хворіє на цукровий діабет. Документи про 

цей факт додала. А також прохання вивести з простою та дозволити стати до 

роботи інженера-електроніка 1 кат. ІОЦ Бєлову С.А після звільнення з роботи 

зав. лабораторією ІОЦ Торби В.П. 

 

Юлія САДОВА провідний інженер відділу практики «Центр-Кар'єра» просить 

дозволити їй залишитися в простої у зв'язку зі скрутним матеріальним 

становищем, яке сталося внаслідок руйнації квартири після попадання в неї 

снаряда, яка стала непридатною для проживання, Вимушена знімати жило у 

сільській місцевості Харківської області. Крім зарплати ХНУРЕ інших засобів 

на існування не має. Працює в університеті понад 20 років. 

 

Аліна МІХНОВА, начальник навчального відділу. Попросила залишити в 

простої Кудрю Ю.Ю. ст. інспектора навчального відділу та Орлюк І.О. 

інженера 1 категорій навчального відділу, як таких, що знаходячись в простої 

вони частково виконують роботу згідно своїх посадових обов'язків. 

 

3. Валентин ФІЛАТОВ, завідувач кафедри ІШІ. Про затвердження коефіцієнтів. 

КРІ на 2024 рік. По загальноосвітнім кафедрам про розмір сум КРІ. 
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УХВАЛИЛИ: 

 

1. По першому питанню надати на наступне засідання доопрацьований проект 

Положення про службу доступності до можливостей навчання «ХНУРЕ без 

обмежень». Харківського національного університету радіоелектроніки для 

передачі його на засідання Вченої ради університету для розгляду та 

затвердження. 

 

2. Задовольнити прохання керівників структурних підрозділів та працівника 

Садової Ю.Г. на залишення їх у простої. 

 

3. Людей, які мають складне матеріальне становище, за можливості, виводити 

на роботу в інші структурні підрозділи для допомоги в роботі працівникам цих 

підрозділів, не змінюючи їхньої посади. 

 

4. Дозволити стати до роботи інженеру-електроніку 1 кат. ІОЦ Бєловій С.А. у 

зв’язку зі звільненням завідувачки лабораторією ІОЦ Торби В.В. 

 

 

 
РЕЗУЛЬТАТИ ГОЛОСУВАННЯ: за – 10; 

проти – немає; 

утримались – немає; 

не голосували – немає. 

 

 
Головуючий Василь РОССІХІН 

 

 
Секретар Ірина КОНОНЕНКО 
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